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Protokół z XII posiedzenia RD Sławin w dniu 08.04.2024 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Zespół Szkół nr 12 ul. Sławinkowska 50 w Lublinie. 
Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.05 

Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela 

Protokolant obrad: M. Tarkowska 

 
Przyjęty porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad.    

3. Przyjęcie protokołu z XI Posiedzenia Rady Dzielnicy w dniu 04.03.2024 r. 

4. Informacje o działaniach Rady między posiedzeniami i o otrzymanej korespondencji. 

5. Sprawy bieżące: wybory do Rady Miasta Lublin, informacje o uruchomieniu realizacji 

rezerwy celowej na rok 2024, informacje o Budżecie Obywatelskim edycji na rok 2025. 

6. Wolne wnioski i zapytania.   

7. Zakończenie posiedzenia. 

 
Przebieg posiedzenia: 

 

Ad 1.  

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela otworzyła posiedzenie wypowiadając formułę: 
„Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”. Następnie na podstawie listy obecności 
stwierdziła, że w tym momencie w posiedzeniu uczestniczy 10 członków Rady, co 
stanowi kworum.  Lista obecności członków Rady - zał. nr 1.  
 

Ad 2. 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie przesłanego porządku obrad.  

Zaproponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 10 głosów za. 

Ad 3. 
Przewodnicząca Rady zadała pytanie czy są uwagi do projektu protokołu                             
z posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin nr XI w dniu 04.03.2024 r. Protokół został przyjęty 
jednogłośnie - 10 głosów za. Do posiedzenia dołączyła A. Dudkiewicz. 
 

Ad. 4 
Informacje przedstawili przewodniczący Zarządu R. Osiak i Przewodnicząca Rady        

M. Pietrzela:  

• przekazano do UM dokumenty formalne z poprzedniego posiedzenia Rady oraz do 

ZDiM do akceptacji ostatni wniosek z rezerwy celowej dzielnicy; 

• otrzymano pismo dotyczące rozpropagowania Rodzinnych warsztatów ruchowo – 

cyrkowych na Sławinie, które odbyły się 03.04.2023 r. (pismo otrzymano 2 dni 

robocze wcześniej). Nadawcy zwrócono uwagę na zbyt późne informowanie Rady 

utrudniające poinformowanie mieszkańców (informacje umieszczono tylko na 

Facebook); 

• otrzymano pismo od mieszkańca ul. Jemiołowej w sprawie zmiany organizacji 

ruchu (oznakowania) jednego z sięgaczy na tej  ulicy. Temat będzie rozpatrzony     

w p. 6 posiedzenia; 
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• został wyłożony projekt mpzp m.in. Ogrodu Botanicznego w celu powiększenia jego 

terenu – od strony Okręgowej Stacji Chemiczno Rolniczej oraz u zbiegu  ulic: 

Warszawskiej, Sławinkowskiej i Uroczej; 

 Do posiedzenia dołączyli: A. Ostrowski oraz E. Marek. 

• z M. Pietrzelą skontaktował się mieszkaniec ul. Zdrojowej z propozycją przejścia 

pieszego łączącego ul. Północną z Jagiellońską pod al. Solidarności korytem rzeki 

Czechówki. Jest to nierealne z uwagi na wymiary i funkcję tunelu oraz właściciela 

rzeki - nie gmina Lublin a Wody Polskie. R. Osiak przypomniał, że na etapie 

remontu al. Solidarności kilkanaście lat temu Rada Dzielnicy Sławin zwracała 

uwagę władzom miasta na zasadność powstania w tym miejscu kładki pieszo-

rowerowej nad al. Solidarności; 

• mieszkaniec ul. Zdrojowej dzwonił też w sprawie informacji o zaawansowaniu 

budowy cmentarza przy ul. Zelwerowicza. Został poinformowany, że Rada 

dysponuje tylko ogólnodostępnymi informacjami o unieważnieniu przetargu na 

projekt cmentarza i o zapisaniu w Budżecie Miasta określonej kwoty na wykup 

części gruntów; 

• M. Pietrzela skontaktowała się z Referatem ds. Rad Dzielnic w sprawie akcji 

sprzątania Lublina – akcja jest prowadzona ale uczestniczą w niej tylko uczniowie 

lubelskich szkół – Rady Dzielnic już nie są angażowane w organizację akcji; 

• aktualizowano strony internetowe dzielnicy. 

 

Ad. 5 

W  obwodzie miasta obejmującym dzielnice: Czechów Północny, Czechów Południowy 
oraz Sławin radnymi Rady Miasta zostali: J. Mach, M. Bubicz, M. Banach (ewentualnie, 
gdy będzie dalej pełnił funkcję zastępcy prezydenta miasta - M. Gutowska),                        
E. Boczkowska, A. Pruszkowski. Uzgodniono, że radnym zostaną przesłane 
gratulacje. Prezydentem miasta Lublin na kolejną kadencję został K. Żuk.  
M. Pietrzela pogratulowała J. Jabłońskiemu zdobycia wielu głosów podczas wyborów 
(najwięcej w mieście w komitecie z którego startował). W wyborach uczestniczyli też 
S. Błaszczyk (członek obecnej Rady Dzielnicy) oraz St. Brzozowski (były członek Rady 
Dzielnicy i radny Rady Miasta - uzyskał ponad tysiąc głosów). 
 

Wszystkie zgłoszone przez Rade zadania z rezerwy celowej zostały zaakceptowane i 
przyjęte do realizacji przez ZDiM. Nastąpiła niewielka korekta nazwy zadania 
dotyczącego ul. Głównej i możliwa jest korekta nazwy zadania dotyczącego                     
ul. Poligonowej. 
 

Na dzień posiedzenia miasto nie poinformowało jeszcze o złożonych projektach             
w Budżecie Obywatelskim. W Zielonym Budżecie zostały wybrane głównie projekty 
związane z dzikim zakątkami w mieście (D. Wójcik). 
Z. Rzączyńska przypomniała o niezrealizowanym przez gminę projekcie budżetu 
obywatelskiego dotyczącego budowy ciągu pieszego i parku pomiędzy pętlą na              
ul. Zbożowej a ul. Skowronkową.  Zaproponowano przeprowadzenie wizji lokalnej w 
lecie  z osobą, która zgłosiła ten projekt w celu określenia obecnych możliwości jego 
realizacji. M. Pietrzela przypomniała o niezrealizowanym też przez gminę projekcie 
budżetu obywatelskiego dotyczącego budowy linarium. 
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Ad. 6 

• W posiedzeniu uczestniczył mieszkaniec sięgacza ul. Jemiołowej, który przesłał 

ww. pismo. Poinformował, że odbyło się spotkanie w tej sprawie z zastępcą 

prezydenta miasta A. Szymczykiem i przedstawicielem Wydziału Zarządzania 

Ruchem i Mobilnością w Lublinie dotyczące lokalizacji i zmiany ustawienia znaków 

drogowych B-36 i B-35. Zgłosił również, ze od kilku miesięcy stoi porzucony 

samochód bez tablic rejestracyjnych. Rada zaproponowała, by jej przedstawiciele 

uczestniczyli w wizji lokalnej z przedstawicielami ww. Wydziału, jeżeli do niej 

dojdzie. Sprawa porzuconego pojazdu zostanie zgłoszona do Straży Miejskiej; 

• Mieszkaniec ul. Sławinkowskiej zgłosił propozycję uporządkowania lasu w 

Dębówce. Las jest własnością Lasów Państwowych i zlokalizowany jest na terenie 

gminy Jastków. Jego zagospodarowanie nie leży w kompetencji naszej gminy. 

Zaproponowano podczas dyskusji, by zwrócić się w tej sprawie do gminy Jastków. 

• J. Jabłoński zwrócił uwagę na złą kondycję starych drzew pomników przyrody, które 

stwarzają zagrożenie przy ul. Skrytej. M. Pietrzela zgłosi to Straży Miejskiej. 

• Z. Rzączyńska zgłosiła problem słabego oznakowania (pomalowania) przejść dla 

pieszych przy ul. Sławinkowskiej – są słabo widoczne. Zostanie to zgłoszone do 

Straży Miejskiej. 

• Dyskutowano również nt. nieprzycinanych przez właścicieli posesji prywatnych 

konarów drzew, gałęzi, które blokują swobodne przechodzenie mieszkańców 

chodnikami ulic – sprawa zostanie również przekazana do Straży Miejskiej 

• Została przejęta skrzynka pocztowa na korespondencję dla RD Sławin – znajduje 

się przed głównym wejściem do ZS 12. 

• M. Pietrzela zgłosiła problem z brakującymi na boisku do koszykówki siatek             

na koszach. Ponoć ktoś je ściąga a szkoły nie stać na kupowanie nowych siatek. 

• W maju dyżur pełnić będą: R. Osiak i Z. Rzączyńska, w czerwcu: A. Ostrowski oraz    

E. Marek. 

 
Ad. 7 
Przewodnicząca M. Pietrzela zakończyła posiedzenie o godz. 19.20. 
 

Protokółowała: M. Tarkowska (-) 

Załączniki: 
 

1. Lista obecności członków RD Sławin na XII posiedzeniu w dniu 08.04.2024 r. 
2. Lista obecności gości na XII posiedzeniu RD Sławin w dniu 08.04.2024 r. 

 
 

Protokół zatwierdzony w dniu 06.05.2024 
 

        Przewodnicząca Rady  
                 Dzielnicy Sławin  
                         (-) 
            Małgorzata Pietrzela 


